
PROTOKÓŁ z IX sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej
Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 21 listopada 2024 r.

Lista Radnych obecnych na posiedzeniu

lp nazwisko imię status

1 Bednarek Kacper nieobecny

2 Centkowska Maja obecna

3 Chlebosz Gabriela obecna

4 Gronet Piotr obecny

5 Komorowski Karol nieobecny

6 Krieger Mateusz obecny

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia obecna

9 Ofiarski Paweł obecny

10 Piecyk Paweł nieobecny

11 Przekwas Jakub obecny

12 Różańska Wiktoria obecna

13 Skibiński Adrian nieobecny

14 Stasiewski Kacper obecny

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

obecni 9

wszyscy 15

procent 60%

Kworum zostało osiągnięte



PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej, Oliwia Murawska, otworzyła IX
sesję Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego o godzinie 16:38.
Powitała wszystkich obecnych Radnych. Przewodnicząca stwierdziła, że na moment
otwarcia sesji w obradach uczestniczy 9 Radnych, co daje podstawę do
podejmowania prawomocnych uchwał. Ponadto w sesji uczestniczyli przedstawiciele
Samorządu Uczniowskiego Kolegium Kujawskiego oraz Opiekun Młodzieżowej Rady
Kacper Wieczorkowski.

W związku z nieobecnością Sekretarza do protokołowania sesji
Przewodnicząca wybrała Radną Gabrielę Chlebosz, która wyraziła zgodę.

2. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej Oliwia Murawska przedstawiła
porządek obrad. Wobec braku wniosków o zmianę porządku, przystąpiono do
realizacji kolejnych punktów porządku obrad.

3. Debata na temat mediów szkolnych.

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej, Oliwia Murawska, moderowała
debatę, w której każdy przedstawiciel szkół obecnych na spotkaniu zabrał głos.
W trakcie debaty zadano następujące pytania, na które udzielono odpowiedzi:

- Jakich narzędzi używa się w szkole do komunikacji między uczniami
i integrowania społeczności szkolnej?

Przedstawiciele Kolegium Kujawskiego wskazali, że w komunikacji z uczniami
wykorzystują Facebook, na którym publikowane są posty zarówno przez nauczycieli,
jak i na oficjalnej stronie szkoły. Korzystają również z Instagrama, a informacje
przekazywane są także podczas porannych zebrań całej szkoły, tzw. „słówek”.

Przedstawiciele Zespołu Szkół nr 1 CKP wymienili platformy TikTok
„pokochaj_ogrodnik”, Instagram i Facebook. Dodatkowo, w ich szkole działa gazetka
szkolna.

Przedstawicielka Szkoły Podstawowej nr 3 poinformowała, że w ich placówce
komunikację realizuje się za pomocą Facebooka, który jest prowadzony przez
nauczycieli.

Reprezentantka Szkoły Podstawowej nr 1 wskazała, że informacje są w głównej
mierze przekazywane są ustnie.



Przedstawiciele Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego poinformowali, że
korzystają z Facebooka i Instagrama, które są nadzorowane przez wicedyrektor.
Samorząd uczniowski nie prowadzi samodzielnego kontaktu z uczniami. W szkole
stosuje się również Librusa oraz ogłoszenia ustne.

- Jakie są główne przeszkody i problemy związane z prowadzeniem mediów
szkolnych i przekazywaniem informacji?

W odpowiedziach wskazano na problemy związane z opieką nad mediami szkolnymi
oraz ryzykiem przekazywania niewłaściwych komunikatów. W Zespole Szkół
Salezjańskich założenie profilu na TikToku wymaga dodatkowych zgód, co stanowi
utrudnienie. Przedstawiciel Kolegium Kujawskiego wspomniał o planach
uruchomienia szkolnej telewizji. Podkreślono również, że ograniczeniem jest brak
osób chętnych do zaangażowania się w prowadzenie mediów.

- Jak oceniasz wolność słowa i wyrażania opinii przez uczniów? Czy jest
przestrzeń na debatę uczniów dotyczącą tematów szkolnych?

W odpowiedziach zauważono, że w niektórych szkołach kwestie światopoglądowe
są ograniczane przez regulaminy i statuty. W części szkół uczniowie mają łatwy
kontakt z dyrekcją, podczas gdy w innych dostęp do dyrektora jest utrudniony.

- Jakie pozytywne doświadczenia i przykłady prowadzenia mediów można
przedstawić, aby na bazie wymiany doświadczeń zainspirować innych?

Wymieniono między innymi wykorzystanie funkcji „pytania” na Instagramie oraz
ogłaszanie zbiórek za pomocą postów, co spotyka się z dużym zaangażowaniem
społeczności.

- Jaka jest diagnoza potrzeb i wsparcie w obszarze wymiany informacji
i mediów społeczności szkolnej?

Podkreślono, że kluczowe są chęci oraz otwartość ze strony ludzi zaangażowanych
w media szkolne.

- Czy i jak organ taki jak Młodzieżowa Rada Miejska mógłby wesprzeć rozwój
komunikacji medialnej w ramach społeczności szkolnej?

W opinii uczestników Młodzieżowa Rada ma ograniczony wpływ na uczniów.
Zaznaczono, że wspólne akcje mogą być realizowane, jednak główną
odpowiedzialność za komunikację ponoszą samorządy szkolne oraz nauczyciele.

Po zakończeniu dyskusji związanych z mediami szkolnymi, Przewodnicząca
skierowała pytanie do zgromadzonych gości, dotyczące możliwości i form
współpracy z Młodzieżową Radą Miejską. Zwróciła się również z prośbą
o przedstawienie pomysłów młodzieży na rozwój miasta oraz propozycji nowych
inicjatyw. W trakcie wymiany opinii pojawiły się postulaty dotyczące większego
zaangażowania młodzieży, podkreślono potrzebę częstszej realizacji różnorodnych
projektów oraz kwestie organizacji większej ilości wydarzeń konkretnie w szkołach,



a nie w salach, np. w MCK. Poruszono także kwestie związane z organizacją
turniejów sportowych. Radni poinformowali, że wkrótce planowany jest Turniej Piłki
Siatkowej „Siatkarskie Święta”. Przedstawiono przedstawicielom Samorządu
Uczniowskiego Kolegium Kujawskiego kluczowe informacje organizacyjne.

Przewodnicząca Oliwia Murawska ogłosiła 10 minut przerwy i podziękowała
przedstawicielom Kolegium Kujawskiego za obecność.

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia poparcia dla projektu „mediA_SU”.

Przewodnicząca Oliwia Murawska oraz opiekun Kacper Wieczorkowski
przedstawili projekt uchwały w sprawie udzielenia poparcia dla projektu „mediA_SU”.
Przewodnicząca przedstawiła główne założenia projektu, odczytując list od Fundacji
Skyris. Na podstawie dyskusji przeprowadzonej w poprzednim punkcie, sporządzono
załącznik do uchwały, który przedstawił Opiekun. Nie zgłoszono żadnych uwag
i wniosków. Po prezentacji uchwały przystąpiono do głosowania.

Uchwała Nr 27/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
21 listopada 2024 roku w sprawie udzielenia poparcia dla projektu „mediA_SU”
została przyjęta.

głosowanie Projekt uchwały w sprawie udzielenia poparcia dla projektu
„mediA_SU”.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 21 listopada 2024 r. czas 18:08:55 - 18:09:34

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 9 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

9 60 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

6 40 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper nieobecny

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol nieobecny

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł nieobecny

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian nieobecny

14 Stasiewski Kacper ZA

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

5. Projekt uchwały w sprawie organizacji koncertu muzyki latino.

Przewodnicząca Oliwia Murawska przedstawiła projekt uchwały w sprawie
organizacji koncertu muzyki latino oraz ilość osób zainteresowanych koncertem. Nie
zgłoszono żadnych uwag i wniosków. Po prezentacji uchwały przystąpiono do
głosowania.

Uchwała Nr 28/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
21 listopada 2024 roku w sprawie organizacji koncertu muzyki latino została przyjęta.

głosowanie Projekt uchwały w sprawie organizacji koncertu muzyki
latino.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 21 listopada 2024 r. czas 18:12:41 - 18:13:12

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 9 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

9 60 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

6 40 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper nieobecny

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol nieobecny

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł nieobecny

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian nieobecny

14 Stasiewski Kacper ZA

15 Zwierzchowska Lena nieobecna



6. Projekt uchwały w sprawie organizacji turnieju sportowego “Siatkarskie
Święta”.

Przewodnicząca Oliwia Murawska oraz Przewodniczący Komisji Kultury,
Sportu i Wydarzeń Jakub Przekwas przedstawili projekt uchwały w sprawie
organizacji turnieju sportowego “Siatkarskie Święta”.

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady poinformowała radnych, że projekt
uchwały różni się od tego otrzymanego w materiałach sesyjnych kwestiami zgód
i klauzul, które zostały poprawione po konsultacjach z Inspektorem Ochrony Danych.
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Wydarzeń przedstawił najważniejsze
informacje i założenia regulaminu.

W dyskusji głos zabrał Opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej, który
przypomniał Radnym, że nie mogą w działaniach MRM używać Formularza Google.
Przedstawił przykładowe formularze papierowe, m.in. z inicjatywy Miejskiej Rady
Seniorów - konkurs na magicznie przystrojony balkon/ogródek na Boże Narodzenie.
Radny Paweł Ofiarski zgłosił pomysł organizacji konkursu na najlepszy strój
świąteczny w szkołach. Przewodnicząca Młodzieżowej Rady zachęciła wszystkich
do zaangażowania w turniej i uzgodniła wstępny podział zadań turnieju,
w szczególności związanych z sędziowaniem turnieju.

Po dyskusji przystąpiono do głosowania.

Uchwała Nr 29/2024 Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego z dnia
21 listopada 2024 roku w sprawie organizacji turnieju sportowego “Siatkarskie
Święta” została przyjęta.

głosowanie Projekt uchwały w sprawie udzielenia organizacji turnieju
sportowego “Siatkarskie Święta”.

jednostka Młodzieżowa Rada Miejska

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 21 listopada 2024 r. czas 18:30:11 - 18:30:25

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 9 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych
głosów

9 60 %

WSTRZYMAŁO
SIĘ

0 0 % nieoddanych
głosów

6 40 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bednarek Kacper nieobecny

2 Centkowska Maja ZA

3 Chlebosz Gabriela ZA

4 Gronet Piotr ZA

5 Komorowski Karol nieobecny

6 Krieger Mateusz ZA

7 Kucharska Amelia nieobecna

8 Murawska Oliwia ZA

9 Ofiarski Paweł ZA

10 Piecyk Paweł nieobecny

11 Przekwas Jakub ZA

12 Różańska Wiktoria ZA

13 Skibiński Adrian nieobecny

14 Stasiewski Kacper ZA

15 Zwierzchowska Lena nieobecna

7. Sprawozdanie z działalności prezydium między sesjami.

Przewodnicząca Oliwia Murawska przedstawiła sprawozdanie z działalności
prezydium między sesjami, obejmujące następujące działania:

● 27 października - Przewodnicząca MRM wraz z Opiekunem MRM zgłosiła
Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski a dokładnie Młodzieżową Radę
Miejską Aleksandrowa Kujawskiego do uczestnictwa w projekcie pt. „Gramy



w zaangażowanie", realizowanym przez Stowarzyszenie Młodych,
współfinansowanym przez Unię Europejską. Głównym celem projektu jest
utworzenie Strategii Młodzieżowej Miasta oraz zwiększenie zaangażowania
młodych ludzi w życie społeczne i polityczne lokalnych samorządów
w województwie kujawsko-pomorskim. W projekcie wezmą udział: Oliwia
Murawska, Mateusz Krieger, Karol Komorowski, Kacper Wieczorkowski,
Gabriela Chlebosz, Jakub Przekwas, Piotr Gronet, Kacper Bednarek.

● 5 listopada - Zostały przeprowadzone warsztaty dla uczniów
aleksandrowskich szkół dotyczące pozyskiwania środków i wymyślania
pomysłów, w szczególności w kontekście Młodzieżowego Budżetu
Obywatelskiego. Uczestnicy byli kreatywni, aktywni i pomysłowi. Ogromne
podziękowania należą się Oliwii Murawskiej za przygotowanie konspektu,
Kacprowi Wieczorkowskiemu i Karolowi Komorowskiemu za wsparcie
merytoryczne oraz Gabrieli Chlebosz, Jakubowi Przekwasowi i Piotrowi
Gronetowi za pomoc w ich przeprowadzeniu.

● 5-6 listopada - Zostały złożone wnioski o patronaty nad turniejem piłki
siatkowej “Siatkarskie Święta” do Marszałka Województwa, Starosty Powiatu
i Burmistrza Miasta.

● 11 listopada - Przewodnicząca MRM Oliwia Murawska i Jakub Przekwas
wzięli udział w miejskich uroczystościach z okazji 106. rocznicy odzyskania
przez Polskę Niepodległości i złożyli kwiaty pod pomnikiem na Placu 3 Maja.

● 20 listopada - Przewodnicząca MRM Oliwia Murawska, Sekretarz MRM Karol
Komorowski, Radny Jakub Przekwas wraz z Opiekunem Kacprem
Wieczorkowskim uczestniczyli w Sejmie RP w posiedzeniu Parlamentarnego
Zespołu ds. Młodzieżowych Rad przy Jednostkach Samorządu
Terytorialnego. Tematem obrad był Fundusz Młodzieżowy.

Prezydium spotykało się również na roboczych spotkaniach wewnętrznych,
aby omawiać bieżące działania i planować przyszłe projekty.

8. Wolne wnioski.

W wolnych wnioskach głos zabrał Radny Jakub Przekwas, który
przedyskutował z pozostałymi radnymi zakup nagród na Turniej “Siatkarskie Święta”.
Piotr Gronet zaproponował torby sportowe, Wiktoria Różańska coś słodkiego, Paweł
Ofiarski kubki z siatkarzami.

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Oliwia Murawska poruszyła kwestię
związaną z prowadzeniem kroniki i poprosiła o zgłaszanie się osób chętnych.

Opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej zachęcił do uczestnictwa i przypomniał
o szkoleniach z liderstwa i wolontariatu, które organizuje Stowarzyszenie TŁOK.



Przewodnicząca Młodzieżowej Rady przedstawiła również ofertę Fundacji Inicjatyw
Młodzieżowych dotycząca szkoleń dla Młodzieżowych Rad.

9. Zamknięcie obrad.

Po omówieniu wszystkich punktów porządku obrad, Przewodnicząca
Młodzieżowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego Oliwia Murawska
zakończyła obrady IX sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej o godzinie 19:01.
Podziękowała wszystkim obecnym za przybycie oraz owocne obrady.

Protokołowała:

Radna Młodzieżowej Rady Miejskiej

Aleksandrowa Kujawskiego

Gabriela Chlebosz

Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej

Aleksandrowa Kujawskiego

Oliwia Murawska


